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Årsmøtesak 6 – Behandling av innkomne forslag 
Årsmøte for 2024 (avholdes mars 2025) 
 

Her legges sakene som er spilt inn @l årsmøtet i Klepp IL for 2024. Saksgrunnlag og innsender av 
forslagene er presisert.  

Kommentarer @l sakene fra klubbens hovedstyret er lagt @l der det er relevant.  

Sak 1 – Utmelding av Norges Orienteringsforbund  
Forslag sendt inn av administrasjonen.  
Klepp IL meldes ut av Norges Orienteringsforbund. 

Begrunnelse: 

Ingen medlemmer i Klepp IL har vært registrert med ak@vitet hos Norges Orienteringsforbund de siste 
4 år. DeRe er bekreSet av Norges Orienteringsforbund. 

Medlemskapet i Norges Orienteringsforbund medfører årlige kostnader for Klepp IL. 

Kommentar fra hovedstyret 

Forslaget stø4es av hovedstyret. 

 

Sak 2 – Justering av satsingsområde og budsjeR for 
damelaget i Klepp IdreRslag 
Forslag sendt inn av Klepp IL Fotball Bredde 
 

Bakgrunn: 

Klepp IdreRslag har historisk seR haR en sterk posisjon innen damefotball, men status som toppklubb 
er nå forbi. Med damelaget på nivå 3 og stadig økende konkurranse fra andre klubber i regionen, som 
Bryne og Viking, som satser tungt på damefotball, må vi @lpasse oss realitetene. For å sikre en 
bærekraSig frem@d for klubben og et godt utviklings@lbud for unge spillere, bør fokuset flyRes fra å 
oppreRholde en toppklubbsatsing @l å være en utviklingsarena for talenter. 

Forslag .l vedtak: 

1. Nedskalering av satsingen på damelaget: 

Klepp IdreRslag bør anerkjenne at rollen som toppklubb har endret seg. Damelaget på nivå 3 
bør i større grad betraktes som en utviklingsarena for unge spillere som kan gå videre @l 
toppklubber som Bryne eller Viking. 
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2. Tilpasning av budsje>et: 

BudsjeRet for damelaget justeres @l å reflektere klubbens nye rolle og @lpasses et nivå som er 
mer sammenlignbart med herrelagets budsjeR på nivå 5. Ressursene bør prioriteres der de 
gir mest verdi for klubbens helhetlige utvikling. 

3. Frem.dig strategi: 

Klubben skal fortsaR @lby gode trenings- og utviklingsforhold for unge jenter, sam@dig som 
økonomisk bærekraS prioriteres. DeRe innebærer at vi seRer realis@ske mål for damelaget og 
legger @l reRe for samarbeid med større klubber i regionen som kan ta spillere videre i 
karrieren. 

4. Jentesatsing i motsetning .l damesatsing 

Ved en endring av strategi og budsjeR på damesatsingen bør noe av midlene øremerkes 
jentesatsing. Per dags dato har klubben ekstremt få jentelag, og om man går bort fra 
satsingen på damesiden må man prioritere opparbeide en solid grunnmur hvor det er en rød 
tråd helt fra Jenter 5 år @l senior laget. DeRe vil kreve ekstra innsats i form av dyk@ge trenere, 
møte med rollemodeller, arrangement og sosiale sammenkomster. 

5. Justering av sponsormidler 

Følgende er forslag @l justering av ikke øremerkede sponsormidler i tråd med de 4 punktene 
som er nevnt over. 

 

 

Begrunnelse: 

Å oppreRholde en satsing på nivå med @dligere toppklubbdager er ikke lenger økonomisk eller 
sportslig forsvarlig. Ved å justere ambisjonene og ressursbruken kan vi sikre et bedre utviklingsmiljø 
for unge talenter og sam@dig styrke klubbens økonomi. DeRe vil være @l det beste for både klubben 
og spillerne, som da kan få et realis@sk springbreR videre i karrieren. 
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Kommentar fra hovedstyret 

Den innmeldte saken ble diskutert i hovedstyremøte 20/2-2025. Et mindretall bestående av 
representanten fra Fotball Bredde stø4er saken slik den er meldt inn. Flertallet bestående av de andre 
representantene i hovedstyret ønsker en behandling som skissert under. 

Klepp IL styres e4er en strategi som ble utarbeidet i 2023, og som dekker perioden 2024 – 2028. En 
endring i satsingen på fotball kvinner elite slik forslaget innebærer vil være en betydelig endring i den 
vedta4e strategien. SamMdig har idre4slaget full anledning å endre strategien så lenge endringen 
beslu4es av hovedstyret, eventuelt av klubbens årsmøte. 

Flertallet i hovedstyret er enige i at den fremMdige satsingen på fotball kvinner elite må diskuteres, og 
er åpne for alternaMve veier fremover. Hovedstyret har imidlerMd mange kommentarer og spørsmål Ml 
det innkommende forslaget – her er noen eksempler: 

- I forhold Ml kostnader for kvinner elite så er en nedskalering i stor utstrekning allerede gjort, 
kostnadsnivået er nesten halvert fra 2023 Ml 2024. 

- Vedlikehold av baner og anlegg for fotballen gjøres av kvinner elite miljøet på dugnad i dag. 
Hvem skal overta denne jobben? 

- I forhold Ml budsje4 så er det stor risiko for at y4erligere nedskalering av kvinne-satsingen 
medfører nedskalering av inntekter, spesielt fra sponsor-siden. Som betyr at penger Ml 
fordeling kanskje ikke finnes. 

- I forhold Ml fordeling av sponsormidler så legger forslaget opp Ml at fotball skal ha over 30%, 
mens turn og håndball får 5% hver. I Mllegg beslaglegger fotballen den største delen av 
anleggskostnadene. En slik fordeling av inntektene fungerer ikke i et fler-idre4slag. 

- Oppsummert så er det innsendte forslaget for lite gjennomarbeidet Ml å fungere som 
beslutningsgrunnlag. 

Hovedstyret i Klepp IL foreslår at årsmøtet vedtar følgende: 

- Det se4es ned en gruppe som gjennom 2025 utarbeider forslag Ml Klepp IL sin fremMdige 
strategi innenfor fotball kvinner elite. Gruppen skal blant annet vurdere: 

o Det konkrete forslaget som er mo4a4 
o Konsekvenser iX sponsorinntekter, sentrale Mlskudd, anlegg, osv 
o Skal Klepp IL ha satsing på toppidre4, eller skal vi være en ren breddeklubb? 
o Bør en eventuell satsing være innenfor andre idre4er enn fotball? 
o Hvilken profil ønsker Klepp IL å ha fremover? 

- Eventuelt oppdatert strategi vedtas av hovedstyre og årsmøte. Dersom oppdatert strategi 
skal ha virkning fra og med 2026 må det avholdes ekstraordinært årsmøte senest november 
2025. 

- Det gjøres ingen endringer i den vedta4e satsingen for 2025. 
- Dersom kvinner elite laget rykker opp Ml 1. divisjon i 2025 sesongen så vil det sannsynligvis 

medføre betydelig økt Mlgang Ml økonomiske midler fra NFF. Et eventuelt opprykk skal være 
avklart og en del av diskusjonen før strategiendring vedtas. 

 

AlternaMver for beslutning: 

AlternaMv 1: Hovedstyrets forslag vedtas 

AlternaMv 2: Saken slik den er innmeldt fra forslagsMller vedtas med virkning fra 2026 


